

4D3N City of Gold Dubai 黄金之城迪拜

SIT-IN COACH 2 TO GO

T/C: GA-AEDC | Updated: 27 AUG 2025





Day 1: Arrive Dubai (DXB) 抵达迪拜

On arrival at Dubai International Airport, you will be welcomed by our representative and transfer to selected hotel.

抵达迪拜国际机场后,将会有导游迎接您并送往酒店休息。

Day 2: Dubai + Desert Safari

迪拜 + 沙漠冲沙之旅

After breakfast, join a group and proceed to city tour. Pass by Dubai Frame, Photo stop at Jumeirah Mosque, Al Marjan Islamic Center, Jumeirah Beach and Burj Al Arab. Pass by Al Qasar Rulers Palace, Palm Jumeirah, Atlantis the Palm and Dubai Marina. Passing by Burj Khalifa and drive through Shiekh Zayed Road. Transfer back to hotel for short break, and pick up from hotel to Desert Safari Tour. Evening Desert Safari based on 4WD Dune Bashing (SHARING 6pax/ jeep – WITH DRIVER ONLY), Camel Riding, Arabic Costume Photography, Sunset Photo Stop Tanoura Dance, Belly Dance, Henna Tattooing Painting.

早餐后,随团前往市区游览。路过迪拜相框,在朱美拉清真寺、AI Marjan 伊斯兰中心、朱美拉海滩和帆船酒店拍照留念。途经 AI Qasar Rulers Palace、朱美拉棕榈岛、棕榈岛亚特兰蒂斯酒店和迪拜码头。途中经过哈利法塔,驾车穿过 Shiekh Zayed 路,接着送回酒店休息。下午前往沙漠冲沙半日游,当中可以体验越野车在悚人沙丘上冲浪的刺激感。活动结束之后,前往沙漠营地享用晚餐,还能欣赏现场表演的娱乐节目,比如肚皮舞表演、旋转舞表演。您还可亲手体验手绘纹身艺术。

Meals: Breakfast, Dinner

用餐: 早, 晚餐

^{**}City tour are not operated on every Friday; sequence of itinerary may change if the tour day fall on Friday.

^{**}每周五被指定为假日,若城市游落在周五,行程将会作出适当的调整。



Day 3: DUBAI – SIC DHOW CRUISE MARINA 迪拜 -阿拉伯单桅帆船

After breakfast, enjoy your own leisure time. Transfer from Hotel to pier, and enjoy 2 hours cruising in traditional Arabic dhow throughout iconic Dubai Marina, with taped music, 5 star buffet dinner with soft drink, tea and coffee.

早餐后,自由活动。下午将会接送至码头,乘坐传统的阿拉伯单桅帆船 享受 2 小时巡航,一边播放音乐,一边品尝五星级自助晚餐,包括汽水,茶,和咖啡等饮料。

Meals: Breakfast, Dinner

用餐: 早, 晚餐

Day 4: Dubai – Departure

迪拜

After breakfast, enjoy your own free time until transfer to airport for flight departure.

早餐后,自由活动直到送往机场。

Meals: Breakfast

用餐: 早餐